
Wisła 13.04.2021r 

 

Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Osiedla Doliny Głębce za rok 2020 

 

Panie Burmistrzu! 

Panie Przewodniczący! 

W roku 2020 Zarząd Osiedla Głębce zajmował się między innymi 

następującymi sprawami: 

- Zarząd w okresie sprawozdawczym spotkał się 2 razy w różnym składzie                         

poruszał tematy bieżące 

- Przewodnicząca brała udział we wszystkich  sesjach Rady Miasta  

- Przewodnicząca reprezentowała zarząd w spotkaniach z WCK dotyczących 

imprez w Wiśle i dożynek 

- w marcu Zarząd wraz z KGW był organizatorem spotkania dla Wiślańskich 

Kobiet  

Panie Burmistrzu! 

Panie Przewodniczący! 

To były najważniejsze sprawy, którymi Zarząd Osiedla Głębce 

zajmował się w 2020r 

 

                                                     Przewodnicząca Zarządu Osiedla Głębce 

                                                                          Gabriela Szklarek-Nawrocka 


